
 

 

Indkaldelse til og dagsorden for skolebestyrelsesmøde 

 Onsdag d. 22.01.2025 

 
Mødedato: 22. januar 2025   

Mødetid: 17.00-19.30 

Mødested: Personalerummet 

Afbud fra: Mie, Ewa, Andreas, Ahmed 

Til stede: Ida, Louise, Caroline, Julie, Tobias, Tine, Anne Marie, David (suppl. for Andreas), 

Sebastian, Christina, Kasper, Tina 

Referent: Heidi 

 

 

Dagsordenspunkt Indhold / referat b O D Besl. 

1. 

Godkendelse af 

dagsorden og referatet 

fra 12. december 2024 

 

2 min. 

Opklarende ift. referatet – at ikke alle får kortere skoledag – 

kun indskoling – for mellemtrin/udskoling vil det være status 

quo. Heidi korrigerer referatet og lægger på hjemmesiden. 

X   X 

2.  

Mødets sang 

 

AF 

3 min. 

I Danmark er jeg født X    

3.  

Velkommen til 

Christina 

 

CH 

5 min. 

Christin præsenterer sig. 

Hun er nu på dag 13 på skolen og har allerede været godt 

omkring på skolen. 

Christina har baggrund som lærer på Frb – herefter som 

udskolingsleder på Bellahøj Skole. Så blev hun skoleleder på 

Nyager Skole i Rødovre Kommune. 

Øster Farimagsgades Skole er et aktivt tilvalg for Christina, 

da hun vil fællesskabet og den inkluderende skole. 

Hun bor i Vanløse med mand og tre børn – der alle går i den 

lokale folkeskole. 

Christina har som fokus, at ”god skole laver man sammen” – 

man laver ikke god skole uden et aktivt samarbejde med både 

elever, forældre, medarbejdere, ledelse og alle andre, der har 

hjertet hos skolen. 

 

 X X  



 

 

Efter Christina har præsenteret sig – så præsenterer de 

enkelte medlemmer af skolebestyrelsen sig også. 

4.  

Elevrådet 

 

5 min. 

Sebastian fortæller, at elevrådet var glade for, at Christina 

sammen med Heidi var med på elevrådsmødet i mandags. 

Elevrådet er lige nu ved at planlægge trivselsdagen i uge 6 – 

onsdag d. 5. feb. På mødet brainstormede de ideer til dagen. 

 X   

5.  

KKFO 

 

KB 

5 min. 

Der er rigtig meget drift pt – men heldigvis er der også fokus 

på gode ting som fastelavn. 

 X   

6.  

Ferieplan for skoleåret 

2024-25 

 

HBJ 

10 min. 

I ferieplanen for kommende skoleår er der lagt en lukkedag 

ind grundet kommunalvalget, men da ØF ikke holder lukket, 

men kan afvikle skoledagen uden lukning, skal ferieplanen 

laves om. 

 

Procedure på ØF er, at der udarbejdes 2 forslag, der sendes til 

høring hos medarbejderne – anbefalingen fra denne høring 

forelægges SB, der endelig vedtager ferieplanen.  

 

Ferieplanen skal være vedtaget inden 1. feb. 2025 og 

indsendt til forvaltningen. 

 
Medarbejderne er blevet hørt i forhold til, hvad de kunne tænke 

sig. Vi har ikke planer om at holde åbent den dag, der er 

kommunalvalg – da valget kan afholdes, mens skolen er i drift.  

Forslaget er, at vi gentager skolelørdag i kommende skoleår. 

Forældre gør opmærksom på at det ikke behøver at være den sidste 

lørdag inden ferie – men kunne være en anden lørdag.  

Medarbejderne kom med meningstilkendegivelse ift. lørdagsskole 

– flertallet ville helst en anden lørdag end selve den sidste skoledag 

med kirke.  

Skolebestyrelsens medlemmer diskuterer fordele og ulemper ved 

den ene eller anden lørdag.  

Skolebestyrelsen opfordrer til en fælles ramme – så det bliver mere 

ens og ikke så forskelligt som på sidste skoledag d. 20. december 

2024. 

X X X X 



 

 

Skolebestyrelsen laver meningstilkendegivelse ift. om det skal 

være en anden lørdag eller selve sidste skoledag. 

Skolebestyrelsen peger på en anden lørdag – efter kort 

meningstilkendegivelse igen – peges på lørdag d. 29. nov. som 

skolelørdag. 

Ferieplanen er hermed godkendt og lægges på skolens 

hjemmeside. 

7.  

Årlig opdatering af 

forretningsorden 

 

Heidi 

5 min. 

Bilag: forretningsorden 

 

Forretningsordenen er enstemmigt vedtaget. 

X   X 

8.  

Orientering om 

kommende skoleplan / 

fagfordeling 

 

Ledelsen 

20 min. 

Christina og resten af ledelsen præsenterer det nye lovgrundlag fra 

Undervisningsministeriet (Implementering af folkeskolens 

kvalitetsprogram) samt indsatserne gennem Københavns 

Kommune – kaldet Mangfoldige Børnefællesskaber. 

 

 

X X X  

Pause Spisning     

9.  

Orientering om 

overgange til 

ungdomsuddannelserne 

 

AF  

15 min. 

Anne Marie er uddannelsesambassadør og fortæller om det 

nye ind i uddannelsesvejledning. 

 

Igennem 8 år har skolerne skullet vurdere eleverne 

”uddannelsesparate”. Der var 13 parametre som fx om man 

kom til tiden, kunne samarbejde med andre, osv. Parametrene 

var inddelt i tre områder, hvis man ikke havde alle parametre 

på plads indenfor et område, så var man ikke vurderet 

uddannelsesparat. 

 

Det har været et administrativt stort arbejde for lærerne, der 

skulle vurdere alle elever. Hvis en elev blev vurderet ”ikke 

uddannelsesparat”, så udløste det samtaler/vejledning til 

eleven. 

 

 X X  



 

 

Anette Finderup er UU-vejleder på fem skoler inkl. ØF. Hun 

har forløb, hvor hun laver vejledning og undervisning ift. 

uddannelsesveje for alle elever ude i hver klasser. Hun er fx 

også med til forældremødet i efteråret i 8.klasse for at 

informere til forældre ift. hvilke typer uddannelser, der 

findes. Hvornår er der fx introaftener på de forskellige udd. 

 

Da UPV’en er afskaffet – så er Anette UU i gang med at 

finde gode veje til at få kontakt med de unge. Hun vil i den 

kommende tid tilbyde UU-café/vejledning, hvor hun i et 

bestemt tidsrum hver uge er til rådighed. 

 

For at komme ind på ungdomsuddannelserne drejer det sig 

nu kun om karakterer for at komme ind. Tidligere var 

UPV’en også en del af dette. Til gym skal snittet være over 5, 

til HF skal det være over 4 og til erhvervsudd. er det 2. 

 

Eleverne på ØF vælger som regel de gymnasielle 

uddannelser – men brobygningsmæssigt er de ude på alle de 

forskellige uddannelser – også erhvervsudd., SOSU, osv. 

 

10. 

Økonomi 

 

CH 

5 min. 

Kort orientering om årsafslutning samt budget 2025 – hvad 

ved vi pt. 

 

Regnskabsåret 2024 er næsten ved at være på plads, pt. ser 

det ud til, at ØF kommer ud med et lille mindreforbrug. Der 

er styr på økonomien på ØF og der er tage nogle nødvendige 

beslutninger, derfor fortsætter vi med at have god økonomi. 

 

Vi har fortsat meget fokus på elevtallet, da vi udskoler 4 

9.klasser til sommer – men får kun 3 børnehaveklasser ind.  

 

Indskrivningen til kommende maj/børnehaveklasserne er ved 

at være på plads og det ser nu ud til, at vi beholder de tre 

spor/klasser. I disse år er årgange små på Østerbro – så vi er 

ikke automatisk sikre på 3 klasser. 

 

Fremadrettet kommer til at have et tættere samarbejde med 

børnehaverne, så ØF bliver den skole, som bliver det 

naturlige valg – og ikke privatskolerne.  

 

 X   



 

 

10. 

Meddelelser og evt. 

 

 

Bagelshoppen på hjørnet har sendt et tilbud om 

frokostordning til elever. SB drøfter kort dette – men EAT er 

madtilbuddet for eleverne på ØF. 

 

Forpersoner+skoleleder tager til fælles IBØ møde d. 19. feb. 

sammen med skolebestyrelser fra hele indre by/Østerbro. 

 

Julie gør obs på, at pakkeshoppen på hjørnet sælger ”røgelse” 

(hash) – det er lovligt, men bliver brugt til at ryge og ikke 

som røgelse.  

 X   

Lukket punkt 

 

 

     

Dato for kommende 

SB-møder 

 

 

 

 

Punkter til kommende 

møder: 

 

 

 

Øvrige møder: 

5. marts 2025 kl. 17-19.30 

23. april 2025 kl. 17-19.30 

11. juni 2025 kl. 17-19.30 

 

 

Børnesundhedsundersøgelsen,  

Kontaktforældremøde 2 i foråret(8.april) 

 

 

Fælles skolebestyrelsesmøde i område IBØ 19. feb. 2025  

kl. 17.30-19 (kun for forpersonskabet) 

Kontaktforældremøde: Tirsdag d.8.april.  kl.17.00-18.30 

Dialogmøde med BUU på Rådhuset 24. april 2025  

Dialogmøde med BUU på Rådhuset 22. oktober 2025 

 

    

Link til gamle referater Alle gamle referater ligger på skolens hjemmeside: 

 

https://oef.aula.dk/skolebestyrelsen/skolebestyrelses-referater 

 

    

Arbejdsgrupper Økonomiudvalg: 

OBS – prognoser i 2025 kommer i april og september 

Tobias, skoleleder, Anne Marie og Peter 

 

Materialer til forældremøder: 

Louise, Anne Marie, Andreas, Tina 

 

    

https://oef.aula.dk/skolebestyrelsen/skolebestyrelses-referater


 

 

SUS – form og struktur 

Andreas, Julie, skoleleder/Heidi og for-/næstforperson 

 

 


